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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
A true composite window  

With its composite timber / aluminium systems, Swedish H-Windows Limited offer a revolutionary alternative to PVCu and aluminium windows, doors,
screens and curtain walling, with true composite timber and aluminium systems. 

The principle of the true composite system is to combine the use of timber for internal components with external aluminium for weather resistance.
True composite windows consist of separate aluminium and timber frame components, which are bonded together both mechanically and chemically.
All weather protection including drainage channels is provided by the aluminium section. 

Swedish H-Windows Limited believe that it´s alternative composite systems offer exciting opportunities and benefits for designers and specifiers to
incorporate features that were not possible until now, one of these benefits being the ratio between aesthetics and performance. This allows the
building occupier to enjoy the warmth and beauty of timber internally, yet receive thermal and acoustic insulation properties that exceed those of the
more traditional systems.
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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